

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Protokoll styrelsemöte 19 oktober

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll 19 oktober 2021.pdf

Storlek: 176717 byte

Hashvärde SHA256:

66e099131cf1fae5384d8e6d0c3b36524c127e54343f3ddeeb703eb49e1e8bf

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

Marie Jeanette Hedberg

Signerat med BankID 2021-12-14 09:47 Ref: c12a7bb7-d641-44c3-9726-bdd941987742

Emma Kristin Rosenkvist

Signerat med BankID 2021-12-13 18:39 Ref: e197c3fd-e314-4ccf-8b8b-e7dcea7b6e7b

THOMAS MAGNUSSON

Signerat med BankID 2021-12-13 15:33 Ref: c810b05c-e7b3-4405-b68a-e07e992c1d30





## Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 19 oktober 2021

**Närvarande:** Thomas Magnusson, Maud Delling, Karolina Svensson, Johanna Halldén, Emma Rosenqvist

**Del av tid:** Eva Åkerström

**Adjungerande:** Jeanette Hedberg

**Inte närvarande:** Lina Berglund, Rolf Näslund, Sofia Christiansson, Linnea Bäckman, Emelie Andersson

**1. Mötets öppnande,** Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte.

**2. Dagordningen,** godkändes.

**3. Protokolljusterare,** till att justera dagens protokoll valdes Emma Rosenqvist.

**4. Föregående mötesprotokoll,** fanns inget att erinra.

**5. Ekonomin,** Resultatrapport är utskickad till alla.

En ansökan om kompensationsersättning på grund av covid-19 för januari-september är inskickad till förbundet.

Arrangörstöd – Mötet beslutade att betala ut 1 900; - per division till arrangerande klubbar. Distriktet har fått ett återstartsbidrag på 49 000; - som ska användas för att hjälpa till att stötta klubbar och underlätta för uppstart efter corona. Vi beslutade att avvakta tills vi skickat ut TS enkät och fått svar om varför tävlingsstarter har minskat de senaste åren innan vi bestämmer hur vi ska använda bidraget.

**6. Kansliet,**

Profilkläderna är beställda och förväntas komma inom några veckor.

Vi har fått en förfrågan från LEVA (lokalt engagemang för vatten) om att stå med som arrangör vid en Temakväll om minskad miljöpåverkan av hästhållning den 11 november 18.00 på Gits gård i Falkenberg. Detta är ett samarbete med LEVA, Falkenbergs kommun och Hallands rf. Mötet beslutade att vi vill vara med.

Vi har inte fått in så många anmälningar till "Vår ridsportförening" i Ullared den 12 november. Vi går ut med en påminnelse i veckan och hjälps åt att påminna våra klubbar.

**7. DUS** Jeanette gav en rapport från DUS då ingen av dom var där.

Den 7 november är det Vi i Stallet på Harplinge RK.

Den 13 november ska de ha en US-träff på Lögnäs gård med temat Trygg i Stallet och Engagemang i klubben. Det var bland annat detta DUS ansökte projektstöd till. Det kommer bli en heldag med mat, föreläsningar, diskussioner och kvällen avslutas med spa. Selma Ihr från Savesport har tackat ja till att komma och föreläsa och Johanna Halldén är tillfrågad om att komma och berätta om DOM i Halland. Kan inte Johanna så kan Thomas ställa upp. Sofia, Matilda och Linnea har börjat planera ULKen för i år. Än så länge är det bara 6 st anmälda. Jeanette går ut med en påminnelse.

**8. Distriktsombudsman DOM**, Johanna redogjorde för läget där ett lag/grupp i en klubb har blivit upplöst av dess styrelse. Johanna har varit i kontakt med båda parterna och åsikterna går isär om vad som hänt och hon fortsätter hålla kontakt med klubben.

Thomas har varit i kontakt med en klubb som behöver stöttning i en konflikt med en familj som är hyrstallsgäster på anläggningen. Thomas och Johanna erbjuder att de kan vara med på ett styrelsemöte för att stötta och eventuellt vara med vid en uppsägning av hyrstallsgästen.

Vi diskuterade hur mycket vi som distrikt ska engagera oss i frågor och problem ute på klubbarna.

### **9. Rapporter (RAS, TS)**

**RAS**, Hallandsmästerskapet är bokad till den 31 oktober i Falkenberg med 6 lag anmälda. Tre täcken skänkta av Agria kommer bli första pris och vi bestämde att tvåan och trean vinner en akutväska.

**TS,**

Karolina har påbörjat enkäten som ska gå ut till tävlingsryttare i distriktet och den kommer skickas ut så fort den är klar.

En sammanställning ska göras om vilka krav och regler som gäller vid fortbildning av våra funktionärer.

En Ryttrarutveckling, ponny är planerad till våren. Emma är intresserad av att vara med och hjälpa till med planeringen. Vi bjuder in Emma till nästa TS-möte. Förslag att ha en föräldrautbildning i samband med RU.

### **10. Övriga frågor**

**a) DO-möte** - Thomas redogjorde för träffen den 17 september.

Trygghetsarbetet - Eva tar reda på hur långt förbundet kommit med arbetet i frågan om utdrag i brottsregistret för våra funktionärer.

**b) Agria** Vi fortsatte planeringen av clinicen som ska vara till våren. Temat ska vara "Hästens hållbarhet". Förslag på inträde: 100; - för barn och 200; - för vuxna.

Johanna har Christoph Hess som förslag i dressyr. Vi fortsätter planeringen vid nästa möte.

**c) Valberedningen** – Tina Lundin har kontaktat Thomas och meddelat att hon tyvärr inte kan vara med i valberedningen detta år. Vi får gå ut med en ny vädjan om kandidater bland våra föreningar.

**d) Julbord med förtroendevalda** - Thomas har fått klartecken från Johan på Safesport Sweden som kommer att föreläsa under kvällen.

**11. Nästa möte**, torsdagen den 25 november 18.00 i samband med julbordet på Spiseriet i Varberg.

**12.** Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.

---

Thomas Magnusson, ordförande

---

Emma Rosenqvist, justeringsman

---

Jeanette Hedberg, sekreterare

2021-10-19